
 

Protokoll 2/2024 

Från styrelsemöte i Öresunds vattenvårdsförbund 
Digitalt möte via Teams, kl. 08:30-09:30 

Ledamot     Ersättare 

Jerry Ahlström, Lomma, ordf. JA x 
Anders Cato, Helsingborg, vice ordf. AC  
Nils Holmqvist, VASYD NH  x 
Thomas Quist, Kävlingeån TQ  x 
Jakob Sahlén, Sysav JS  
Andreas Hansson, Kemira AH x 

 
Adjungerade 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Dagordning 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande öppnade mötet kl. 08:30 och hade därefter upprop av deltagare 
 

2. Val av justerare 
TQ utsågs till att jämte ordförande justera protokollet 
 

3. Godkännande dagordning 
Godkändes 
 

4. Föregående protokoll  
Protokollet lades ad acta 
 
 
 
 

Vehbo Hot, VA SYD VH x  
Göran Kihlstrand, Segeån GK  x  
Linn Möller, NSR LM x  
Carl von Friesendorff, Höje å CF x  
Anders Lindvall, Kävlinge AL x  
Flemming Hansen, Helsingborg FH x  

Charlotte Carlsson, Länsstyrelsen CC x 
Sofia Jezek, NSVA, AU SJ x 
Thomas Hulgaard Persson, VASYD, AU TP x 
Nils Lundquist, Lomma, sekreterare NL x 
Lina Wendt, Lomma, administratör LW x 
Helena Björn, Lomma HB  
Katerina Katsanikou, Lomma KK  
Fredrik Lundgren, Niras FL x 



5. Rapport från recipientkontrollen (FL) 
FL redovisade data från januari och februari 2024 
 
Temperatur normal för perioden. Höga syrehalter i botten (högre än vanligt) vilket är 
positivt. Ovanligt hög fosfathalt (till exempel på grund av höga flöden i åar). Klorofyll med 
topp norrut i februari vilket är normalt, söderut kommer topparna senare. Kisealger i 
proverna i Höganäs vilket tyder på en rejäl algblomning. Hög nederbörd i februari  
 
På gång: årsrapport - snart dags för leverans inkl. treårsrapport med tidsserier samt 
populärvetenskaplig version 
 

6. Ekonomirapport 
LW redovisade senaste siffrorna (se bilaga) 
 
LW redovisade budgetförslag inför 2025. Förslag på att öka medlemsavgiften med 9000 kr 
per poäng. Detta på grund av att kostnaden för kontrollprogrammet kommer att öka 
 
Styrelsen beslutade att öka medlemsavgiften med 9000 kr per poäng 
 

7. Upphandling, provtagning 
Underlag har varit utsänt, förslag att godkänna underlaget och att upphandling kan påbörjas 
 
Styrelsen beslutade att påbörja upphandling, CC ska dock titta på underlaget först för att 
eventuellt ge möjlighet att införa någon justering 
 

8. Medlemsfrågor 
a. Rekrytering 

Sydkraft Thermal Power AB, 1 poäng  
Förslag: Styrelsen föreslår årsstämman att bevilja medlemskap med 1 poäng 
Syrelsen beslutade enligt förslaget 
 

b. Finansiering 
 

9. Mötesplanering 
28 maj 2024 (årsstämma) 
Konstituerande möte direkt efter stämman 
 

10. Övrigt 
a. Revisor 

Revisorsersättare - Agneta Skarhammar, Helsingborg (fyllnadsval) 
Styrelsen beslutade att godkänna förslaget 
 

b. Ragnsells-domen i MÖD, M 696-22 
CC har skickat ut svar via e-post 
 

11. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet klockan 09:16 
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